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Zápisnica  

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lenartov,  

konaného dňa 13.07.2017 
___________________________________________________________________________ 

 
Prítomní:          Starostka obce: Ing. Jana Bľandová, MBA, starostka obce 

 Poslanci: Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 
Frandofer, Dušan Bilý 

 Hlavná kontrolórka obce: Mária Lamancová 

Neprítomní:     Poslanec: Jozef Cudrák, Rastislav Štibrich, Dana Chomjaková 

PROGRAM:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Kúpa pozemku E313/200 
5. Predaj parciel pre účastníka projektu DOM.ov na výstavbu rodinných domčekov 
6. Zastavovací plán – reparcelizácia parcely 
7. Schválenie vstupu obce do projektu cez dotácie ÚVPRK a do výzvy na sociálny 

podnik 
8. Návrh zápisu do kroniky obce za r. 2016 
9. Odvolanie Urbárskej spoločnosti pozemkového spoločenstva Lenartov 
10. Rôzne – preloženie ihriska na rómskej osade, oslavy obce, čerpanie rozpočtu, DHZO, 

zmeny a doplnky k ÚPO – správa, žiadosť ZŠ Malcov 
11. Diskusia 
12. Záver 
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K bodu 1. Otvorenie 
Starostka obce otvorila zasadnutie OZ a privítala prítomných, okrem iných zástupcov projektu 
DOM.ov (p. Hujdičová, p. Frický, p. Petejová) 
 
Schválený program: 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Kúpa pozemku E313/200 
5. Predaj parciel pre účastníka projektu DOM.ov na výstavbu rodinných domčekov 
6. Zastavovací plán – reparcelizácia parcely 
7. Schválenie vstupu obce do projektu cez dotácie ÚVPRK a do výzvy na sociálny 

podnik 
8. Návrh zápisu do kroniky obce za r. 2016 
9. Odvolanie Urbárskej spoločnosti pozemkového spoločenstva Lenartov 
10. Rôzne – preloženie ihriska na rómskej osade, oslavy obce, čerpanie rozpočtu, DHZO, 

zmeny a doplnky k ÚPO – správa, žiadosť ZŠ Malcov 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Návrhová komisia:         Šandala Ján, Leškovský Jozef 

Overovatelia zápisnice:  Bilý Dušan, Beňa Ján 

Zapisovateľ:                    Mgr. Mokrišová Michaela 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení 
Hlavná kontrolórka obce prečítala uznesenia z predchádzajúceho obec. zastupiteľstva. 
 
K bodu 4. Kúpa pozemku E 313/200 
Starostka obce odovzdala slovo riaditeľke projektu DOM.ov p. Hujdičovej, kt. v skratke 
oboznámila poslancov OZ a prítomných s novými skutočnosťami v projekte (model domu, 
vodovod, vybavenosť kultúrna a sociálna, úloha Slov. sporiteľne). 
Hl. kontrolórka – otázka ohľadom financovania stavieb, či dostanú celú mikropôžičku na 
začiatku výstavby 
p. Hujdičová – pôžička im bude zasielaná v tranžiach, po určitých častiach 
p. Bortník – má obavy zo zamokreného pozemku 
p. Frický – bol s geodetom v teréne a ten neoznačil pozemok za problémový 
p. Bortník – ako riešiť drevárky, aby boli jednotné 
p. Hujdičová – obec je v tom dosť popredu, aby si to vedela ujednotiť 
p. Bortník – otázka či a kto vie zabezpečiť, aby projekt dlhodobo pokračoval v rozvoji 
a neostala obci lúka na kosenie za 23.000 € 
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p. Hujdičová – obec uzatvorí s neziskovou organizáciou DOM.ov zmluvu, ktorá zabezpečí ten 
začiatok, štart ale do budúcna nám to nevedia zaručiť. Akčný plán je do roku 2020 a do toho 
obdobia sú eurofondy. 
Starostka obce – pochválila terajších sporiteľov, že sú prví ktorí chcú niečo sami, nie stále len 
daj. Návrh rady bol, aby sa ten prudký pozemok využil na poľnohospodárske účely. 
p. Hujdičová – počítať so spustením medializácie 
Odporučenie  rady OZ – kúpiť pozemok (veľkosť 1 pozemku 200 m2 – 600 €) 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 5. Predaj parciel pre účastníkov projektu DOM.ov na výstavbu rodinných 
domčekov 
Návrh rady odporúča predaj pozemku 1 m2 = 3 € 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 6. Zastavovací plán – reparcelizácia parcely 
Reparcelizácia prvých 6 pozemkov (stavebných parciel) – I. etapa  
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
 
K bodu 7. Schválenie vstupu obce do projektu cez dotácie ÚSVRK 
Cesta k rodinným domom, bytom 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
Vstup obce do projektu vytvorenia sociálneho podniku, odporučené poslancami OZ riešiť po 
zverejnení výzvy. 
 
Projekt Rozšírenie MRK k prístupu k pitnej vode 
- dajú sa získať financie na projektovú dokumentáciu, hlavnú vetu + výtokové stojany 3,4 ks 
- je potrebné požiadať urbársku spoločnosť o ochranné pásmo 100 m2 (trvalý záber pod 
ochranným zdrojom vody) 
- návrh poslancov OZ na rozposlanie listu všetkým podielnikom urbárskej spoločnosti 
s informáciu o výstavbe vodovodu na rómskej osade. 
Hlasovanie za vstup obce do projektu: 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
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Urbanistická štúdia pozemku nad rómskou osadou – návrh 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 8. Návrh zápisu do kroniky obce za r. 2016 
P. Frandoferová predniesla hl. body zápisu do kroniky za rok 2016; spýtala sa, či si môže 
vyžiadať od jednotlivých združení prierez akcií, lebo už bol dotaz, že by si to nemala 
vyžiadať ale zistiť sama. Nikto z poslancov, vrátane starostky si nemyslí, že je to chyba keď 
oslovila združenia prostredníctvom obecnej stránky. 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
Návrh rady odmena pre kronikárku vo výške 350 €. 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 9. Odvolanie Urbárskej spoločnosti pozemkového spoločenstva Lenartov 
- podané ústne odvolanie 
Nakoľko nebol prítomný člen urbárskej spoločnosti, poslanci OZ navrhujú tento bod 
vynechať. 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 10. Rôzne 
Preloženie ihriska na rómskej osade 
Sťažnosť p. Siváka o dennodenné ničenie jeho majetku, deti mu loptou rozbili okná, ktoré on 
musí opravovať na vlastné náklady.  
Hlasovanie za preloženie ihriska podľa nového dodatku ÚPO 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
Oslavy obce 
- informácia starostky obce o tom, že prihlásených je zatiaľ 110 obyvateľov 
- miestni podnikatelia odmietli ponuku občerstvenia 
- WC, ozvučenie objednané 
- p. Leškovský by mal vyhotoviť kamerový záznam počas týchto 2 dní 
- ozvučenie požičané z Malcova, servis zabezpečí p. Lovinger 
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- poslanci súčasne prejsť po obci s možnosťou zakúpenia občerstvenia (klobása, pivo/kofola) 
v cene 1 € 
 
Poškodenie majetku obce – brána hasičskej zbrojnice 
Dňa 26.06.2017 bola poškodená kľučka, zalomené dvere na hasičskej zbrojnici, páchateľom 
bol p. Marek Bortník, spísaný záznam. 
Starostka navrhuje dať pod patronát DHZ nejakému poslancovi. 
Hlasovanie za p. Beňu. 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
Žiadosť o finančnú výpomoc ZŠ Malcov 
Riaditeľka ZŠ Malcov žiada o finančnú čiastku 600 € na výmenu stolov a stoličiek v ŠJ, ktoré 
sú od roku 1999. Z našej obce túto školu navštevuje 115 žiakov.  
Poslanci navrhujú schváliť čiastku 3 € na 1 žiaka, t. j. 345 € nakoľko má obec tento rok 
výdavky na výročie obce. 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
Správa o postupe obstarávania a prerokovania 
P. Ing. Soročinová – zmeny a doplnky k ÚPO 
- z občanov sa zatiaľ nevyjadril nikto 
- PO zapisujú priebežne 
 
Aktuálne čerpanie rozpočtu 
Rozpočtové opatrenie č. 1/2017 
 
Hlasovanie:                     za: 6 (Ján Bortník, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Ján Beňa, Ján 

Frandofer, Dušan Bilý) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
K bodu 11. Diskusia 
p. Bortník priebežne zhrnúť v určitých intervaloch ohľadom projektov – napr. DOM.ov, TSP, 
KC. Ďalší návrh je osloviť občanov, ktorí by mali záujem o opravu napr. vstupu do dvora 
nakoľko Slov. správa ciest tu kvôli jednému občanovi nepôjde ale pre viacerých by sa to 
oplatilo. 
 
K bodu 13. Záver 
O 20.30 hod. 

Zapísal: Mgr. Mokrišová Michaela 

Overovatelia zápisnice: 
Bilý Dušan     ..................................  ................................................ 

Beňa Ján     ..................................      Ing. Jana Bľandová, MBA 

   starostka obce 

 


